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RG.0012.22.2017 

 

Protokół Nr 22/16 

z posiedzenia Komisji Rozwoju Gospodarczego                                     

  i Rolnictwa 

odbytego w dniu 24 stycznia 2017 roku 

 

 

Porządek posiedzenia: 

I.   Otwarcie i stwierdzenie prawomocności obrad. 

II.  Przyjęcie porządku obrad. 

III. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia Komisji. 

IV. Opiniowanie projektów uchwał Rady Gminy na najbliższą sesję. 

V.  Sprawy bieżące, wolne wnioski i zapytania. 

VI. Zakończenie posiedzenia Komisji. 

 

Ad. I.  

Komisja rozpoczęła obrady o godz. 1206 a zakończyła o 1310. 

Otwarcia posiedzenia Komisji dokonał Przewodniczący Komisji Tomasz Budziło, 

który powitał przybyłych członków Komisji i pozostałe osoby obecne na 

posiedzeniu. 

Następnie na podstawie listy obecności stwierdził prawomocność obrad  (na 5 

Członków Komisji obecnych było 5). Lista obecności znajduje się w załączeniu do 

niniejszego protokołu. 

 

Ad. II. 

Przewodniczący Komisji Tomasz Budziło przedstawił proponowany porządek 

obrad. 

Porządek obrad został bez uwag przyjęty do realizacji. 

 

Ad. III. 

Protokół z poprzedniego posiedzenia Komisji został przyjęty bez uwag i 

odczytywania. 

 

Ad. IV/1. 

Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie zmiany uchwały w sprawie określenia 

zasad nabywania, zbywania i obciążania nieruchomości, ich wydzierżawiania, 

wynajmowania lub użyczania na czas nieoznaczony oraz zawierania kolejnych 

umów przedstawiła Kierownik Zespołu Infrastruktury Technicznej Izabela Szałaj. 

W głosowaniu projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany – 5 głosów „za” – 

jednogłośnie. 
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Ad. IV/2/3. 

Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie zatwierdzenia Gminnego Programu 

Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych na 2017 rok oraz projekt 

uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii na 

2017r. zostały jednocześnie przedstawione przez Sekretarz Gminnej Komisji 

Rozwiązywania Problemów Alkoholowych Elżbieta Krawiec. 

    Radny Stanisław Rybak zwrócił uwagę, że w planie wydatków Gminnego 

Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych jest 

zamieszczony punkt dotyczący przeznaczenia środków na doposażenie siłowni w 

Chwałowicach. Przypomniał, że na jednej z ostatnich sesji Rady Gminy 

Przewodnicząca GKRPA powiedziała, że środki z Komisji nie mogą być 

przeznaczane na doposażanie siłowni. Radny nadmienił, że w poprzednim roku w 

programie również znalazł się taki punkt.  

    P. Krawiec powiedziała, że jest to dofinansowanie  na zakup sprzętu sportowego, 

który będzie służył młodzieży. Będzie to forma profilaktyki przez sport promująca 

zdrowy tryb życia. 

W głosowaniu projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia Gminnego Programu 

Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych na 2017 rok został 

pozytywnie zaopiniowany – 4 głosy „za”, 1 głos „przeciw”. 

Projekt uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Przeciwdziałania 

Narkomanii na 2017r. został pozytywnie zaopiniowany – 4 głosy „za”, 1 głos 

„przeciw”. 
 

Ad. IV/4.  

Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie projektu dostosowania sieci szkół 

podstawowych i gimnazjów do nowego ustroju szkolnego, wprowadzonego ustawą 

– Prawo oświatowe przedstawiła inspektor ds. oświaty Joanna Dudzińska. 

W głosowaniu projekt uchwały wraz z dopiskiem w § 2 pkt 3 o treści „tworząc 

Zespół Szkół z Gminnym Przedszkolem Publicznym w Radomyślu nad Sanem” 

został pozytywnie zaopiniowany – 5 głosów „za” – jednogłośnie. 

 

Ad. IV/5.  

Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie określenia zasad wysokości opłat za 

świadczenia udzielane przez przedszkole prowadzone przez Gminę Radomyśl nad 

Sanem dzieciom w wieku do 5 lat w czasie przekraczającym czas bezpłatnego 

nauczania, wychowania i opieki przedstawiła inspektor ds. oświaty Joanna 

Dudzińska. 

Przedłożony projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany – 5 głosów „za” – 

jednogłośnie. 

 

Ad. IV/6.  

Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie udzielenia pomocy finansowej Gminie 

Stalowa Wola na realizację zadania publicznego w 2017 roku przedstawiła 

inspektor ds. oświaty Joanna Dudzińska. 
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W głosowaniu projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany – 5 głosów „za” - 

jednogłośnie. 

 

Ad. IV/7.  

Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie określenia zasad przyznawania i 

rozliczania dotacji celowej z budżetu Gminy Radomyśl nad Sanem na realizację 

zadań związanych z ochroną środowiska i gospodarki wodnej w zakresie budowy 

przydomowych oczyszczalni ścieków na terenie Gminy Radomyśl nad Sanem 

przedstawiła Kierownik Zespołu Infrastruktury Technicznej Izabela Szałaj. 

W głosowaniu projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany – 5 głosów „za” – 

jednogłośnie. 

 

Ad. IV/8/9.  

Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie udzielenia pomocy finansowej 

Województwu Podkarpackiemu (dot. budowy chodnika w m. Chwałowice) oraz 

projekt uchwały Rady Gminy w sprawie udzielenia pomocy finansowej 

Województwu Podkarpackiemu (dot. budowy chodnika w m. Radomyśl nad 

Sanem) przedstawiła jednocześnie Kierownik Zespołu Infrastruktury Technicznej 

Izabela Szałaj. 

W głosowaniu obydwa projekty uchwał zostały równocześnie pozytywnie 

zaopiniowane – 5 głosów „za” – jednogłośnie. 

 

Ad. IV/10.  

Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi 

Stalowowolskiemu przedstawiła Skarbnik Gminy Anna Szeliga. 

W głosowaniu projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany – 5 głosów „za” – 

jednogłośnie. 

 

Ad. IV/11.  

Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Radomyśl nad Sanem przedstawiła Skarbnik Gminy Anna 

Szeliga. 

Skarbnik poinformowała również o pozytywnej opinii Regionalnej Izby 

Obrachunkowej o przedłożonym projekcie uchwały. 

Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany w głosowaniu – 5 głosów „za” – 

jednogłośnie. 

 

Ad. IV/12.  

Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie uchwały budżetowej na 2017 rok 

przedłożyła Skarbnik Gminy Anna Szeliga. 

Skarbnik nadmieniła, iż RIO pozytywnie zaopiniowała powyższy projekt uchwały.  

W głosowaniu projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany – 5 głosów „za” – 

jednogłośnie. 
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Ad. IV/13.  

Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie uchwalenia planu pracy Rady Gminy 

Radomyśl nad Sanem na 2017 rok został pozytywnie zaopiniowany przez Komisję 

w głosowaniu  – 5 głosów „za” – jednogłośnie. 

 

Ad. V. 

Spraw bieżących i wolnych wniosków nie było. 

 

Ad. VI. 

Na tym zakończono posiedzenie Komisji. 

 

            Przewodniczący Komisji 

 

                             Tomasz Budziło 

Protokołował: 

Inspektor  ds.  obsługi Rady Gminy 

 

Piotr Chodur 
 

 


